
      Obchůzka Líšně ve dnech 25. 3. – 27. 3. 2022 

 

Freiberg, Hort 

 

25. 3. – obchůzka byla zahájena ve 20.00 h na ulici Jírova. Hned na úvod bylo zjištěno, že došlo 

k opravě poškozených věcí na dětském hřišti, na což bylo upozorňováno v několika předchozích 

zprávách. Byla projita lokalita v okolí polikliniky, ulice Podbělová, odsud bylo pokračováno do Rokle, 

pak ulicí Goldovou na Novolíšeňskou a zpět na Jírovu. Při procházení Rokle nebylo nalezeno ani jedno 

poškozené světélko (obrnění jim pomohlo k původně deklarovanému stupni antivandal) a pochvalu 

zaslouží i opravená vodní atrakce, která byla poněkud nemocná po opakovaných nájezdech jejích 

návštěvníků. V Rokli nebyl žádný pohyb až na dva zvracející mládence v poměrně unaveném stavu. 

Služba dále pokračovala vozidlem. Byla projeta opakovaně celá Líšeň bez zjištění negativních 

poznatků (snad jen, že kontejnery na tříděný odpad jsou v některých lokalitách přeplněny již v sobotu 

večer). V pozdních nočních hodinách byla Rokle projita ještě jednou a pořízeny fotografie 

poškozeného dřevěného oblouku a pootočené sochy. Na parkovišti v ulici Houbalova se nic 

neodehrálo s autovraky (viz. fota), na něž bylo již několikrát upozorňováno (rovněž i vrak u Alberta na 

Masarové).  Služba byla ukončena v 0.45 h. 

26. 3. – služba byla zahájena ve 20.00 h na ulici Horníkova. Byla projita oblast od Jasmínu až po 

Havanu. Poté byla vozidlem projeta celá Líšeň a pěšky byla projita lokalita mezi parkem na Trnkové až 

po Líšeňské nádraží a k objektu 6ti garáží na Holzové a zpět kolem garážových dvorů k parku. Poté 

byla opakovaně projeta vozidlem celá Líšeň a u objektu sběrného dvora byla pořízena fotografie 

divoké skládky, která tam je již delší dobu. Sběrnému dvoru, poté co byl obejit, byla věnována 

pozornost následující den za světla, kdy problém lépe vynikne. Ve 24.00 h byla služba ukončena. 

27. 3. – jak již bylo výše uvedeno, sběrnému dvoru byla věnována pozornost hned poté, co byla 

služba zahájena na ulici Josefy Faimonové. Bylo konstatováno v Líšeňských novinách, že bylo jednáno 

se zástupci SAKA o problémech sběrného dvora, který je, dle mého neodborného názoru, 

zodpovědný za nepořádek (volím mírný výraz) v jeho bezprostředním okolí. Z článku vyplývalo, opět 

jen dle mého názoru, že bude učiněna náprava. Pokud je nápravou míněno to, že všechen nepořádek 

bude shrnut ze svahu dolů, pak je vše v pořádku (viz fota). Snad jen díra v plotě pro jistotu zůstala, 

aby nedošlo ke ztíženému vstupu na pozemek dvora. Co k tomu říct, snad jen, že i to souvisí 

s životním prostředím. Jen jako postřeh, v Líšni došlo na některých místech k holoseči zeleně, což lze 

někde pochválit a někde je to spíše nepochopitelné. Ale nechci se k tomu vyjadřovat, jen konstatuji. 

Pod terasou u Potrefené husy se povalují zbytky asi 3 laviček, které neunesly ohleduplné zacházení a 

,,umřely“ (fota). Služba byla po projetí celé Líšně vozidlem ukončena po 20té h. 

 

Zapsal: Freiberg 


